

Konformitätserklärung Declaration of Conformity

Der Hersteller / Inverkehrbringer
The manufacturer / distributor

LICHTEX.de GmbH
Auf dem Sand 28
DE-67547 Worms

erklärt in alleiniger Verantwortung, dass das Produkt
declares on its own responsibility, that the product

XENES 211273 BMS2
LiFePO4 Batteriemanagementsystem
LiFePO4 Batterymanagementsystem

konform ist mit folgenden Richtlinien, Normen und/oder Verordnungen.
is in conformity with following directives, norms and / or regulations.

Richtlinie 2014/53/EU

Des Europäischen Parlaments und des Rats vom 16. April 2014 über die Harmonisierung der Rechtsvorschriften der Mitgliedstaaten über die Bereitstellung von Funkanlagen auf dem Markt und zur Aufhebung der Richtlinie 1999/5/EG

Directive 2014/53/EU

of the European Parliament and of the Council of 16 April 2014 on the harmonisation of the laws of the Member States relating to the making available on the market of radio equipment and repealing Directive 1999/5/EC

Richtlinie 2011/65/EU

des Europäischen Parlaments und des Rates vom 8. Juni 2011 zur Beschränkung der Verwendung bestimmter gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronikgeräten

Directive 2011/65/EU

of the European Parliament and of the Council of 8 June 2011 on the restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment

CE Zeichen auf dem Produkt
CE marking on product



Worms, 25.08.2021

LICHTEX.de GmbH
Auf dem Sand 28
DE-67547 Worms

Marco Nass

Bevollmächtigter Vertreter des Herstellers
Authorized representative of manufacturer